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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2015/16:1333 Utredning om assistanstimmar

Regeringen har utfärdat direktiv till en utredning av Försäkringskassan om 
assistanstimmarna där andemeningen är att man vill minska antalet beviljade 
timmar och utbetalad assistansersättning. Statsrådet misstänkliggör de företag 
som tillhandahåller tjänsterna i en debatt i Agenda den 5 juni och beskyller dem 
för att missbruka de medel som de erhåller för sina tjänster. Detta trots att det är 
Försäkringskassan som beslutar om antalet timmar som beviljas. 
 
Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér:

Hur avser statsrådet att säkerställa att livskvaliteten för brukarna inte försämras 
när man minskar de beviljade assistanstimmarna, och vilka belägg har 
statsrådet för att det bland företagen förekommer ett utbrett fusk med 
assistanstimmar?

………………………………………

Margareta B Kjellin (M)
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